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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 
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Vragen van het lid Dijsselbloem (PvdA) aan de staatssecretarissen van 
Veiligheid en Justitie en van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over toezicht 
op ongeboren kinderen (ingezonden 2 mei 2012). 

Mededeling van staatssecretaris Teeven (Veiligheid en Justitie), mede namens 
de staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (ontvangen 23 mei 
2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Toezicht op 100 ongeborenen per jaar»?1 

Vraag 2
Kunt u het bericht bevestigen dat jaarlijks bijna honderd baby’s nog voor hun 
geboorte door de kinderrechter onder toezicht worden gesteld? Zo ja, is dit 
aantal de afgelopen jaren veranderd? Hoeveel ongeboren kinderen werden er 
in 2009, 2010 en 2011 onder toezicht gesteld? Zo nee, om hoeveel ongeboren 
kinderen gaat het in de genoemde jaren dan wel? 

Vraag 3
Hoeveel kinderen werden er in 2009, 2010 en 2011 post partum bij de ouders 
weggenomen? 

Vraag 4
Hoeveel ouders zijn er in 2009, 2010 en 2011 permanent uit de ouderlijke 
macht ontzet dan wel ontheven? 

Vraag 5
Hoe vaak komt het voor dat ouders na eerder de ouderlijke macht te hebben 
verloren, ook bij volgende kinderen het ouderlijk gezag verliezen? 

Mededeling 

Hierbij bericht ik u, mede namens de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport, dat de schriftelijke vragen van het lid Dijsselbloem (PvdA) 

1 NRC Handelsblad, 28 februari 2012.
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over toezicht op ongeboren kinderen (ingezonden 2 mei 2012) niet binnen de 
gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle 
benodigde informatie ontvangen is. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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